
 

 

De heer Wessels heeft voor het zomerreces een aantal vragen over het bermbeheer gesteld. 
Hieronder zijn de vragen en de antwoorden van wethouder Volmerink weergegeven.  

  

1. Waarom is er de eerste maaibeurt in tegenstelling tot voorgaande jaren geklepeld? 

De machines van vorig jaar waren niet meer beschikbaar. In 2018 willen we het gras 
beschikbaar stellen voor grondverbetering. Daarvoor is inmiddels nieuw materieel 
beschikbaar. Het maaisel dat dit najaar vrijkomt zal worden afgevoerd en beschikbaar 
gesteld voor hergebruik in de landbouw. 

 
2. Bent u met ons van mening dat de bermen gemeentelijk bezit is en dat het vroegtijdig maaien 
eigenlijk niet zou moeten? 

De eerste maaironde wordt rond 1 juni uitgevoerd. Het exacte moment van maaien is 
afhankelijk van de groei van het bermgras. Voorop staat de verkeersveiligheid. Het 
kan zijn dat op enkele plaatsen aanwonenden eerder hebben gemaaid.  

3. Bent u bereid om het maaien van de bermen door de boeren in Vasse te heroverwegen omdat we 
hiermee een beetje doorschieten in het Right to Challenge? 

In het gemeentelijk beleid word aangegeven minder overheid meer samenleving. 
Initiatieven vanuit de samenleving worden aangemoedigd, burgerparticipatie is een 
groot goed. We moeten dit zien als pilot. De resultaten en de kwaliteit van het 
maaiwerk worden gemonitord.  

 
4. Gaat het maaien van de bermen in Vasse ten koste van het werk van Soweco? 

In het contract met HOI2 is geregeld dat er compensatie van de 
doelgroepenwerkzaamheden plaats vindt.  

 


